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P r o t o k ó ł Nr ORN.0002.8.2018 

XLVIII sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 24 sierpnia 2018 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie   13:00 

        zakończono o godzinie   15:30 

 

 

Sesji przewodniczył    Przewodniczący Rady Miejskiej 

          - Wojciech Rejterada  

 

Protokołowała     Inspektor Wydziału ORN UM 

         - Karolina Kuskowska 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witał radnych przybyłych na sesję, witał Burmistrza Olecka – Pana Wacława 

Olszewskiego, Zastępcę Burmistrza – Pana Mariusza Miłuna,Wicestarostę Oleckiego – Pana 

Kazimierza Iwanowskiego, Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Olecku 

– Pana Roberta Wiśniewskiego, Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Olecku – Pana 

Dariusza Stachelka.  

 

Witał kierowników jednostek podległych Radzie Miejskiej, prezesów spółek, 

kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysów, przewodniczących rad osiedli, 

Przewodniczącego Oleckiej Rady Seniorów – Pana Witolda Jonczysa oraz mieszkańców 

biorących udział w dzisiejszej sesji.  

 

Poinformował, że w dniu 10 lipca br. reprezentował Radę Miejską na pożegnaniu  

śp. Stanisława Ciechanowicza – Sołtysa Sołectwa Lenarty. Poprosił wszystkich o powstanie  

i uczczenie Jego pamięci minutą ciszy. 

 

Minuta ciszy 

 

Następnie poinformował, że sesja jest nagrywana. Nie jest to przekaz on-line. Nagrania  

z sesji będą udostępniane na gminnej stronie internetowej - www.olecko.pl oraz na 

urzędowym facebooku. Utrwalony i udostępniony w Internecie będzie wizerunek i głos osób 

znajdujących się na sali konferencyjnej podczas obrad Rady Miejskiej w Olecku. Prosił 

radnych, aby podczas wystąpień nie używali imion i nazwisk osób nieobecnych na sesji. 

Osoba fizyczna niebędąca osobą publiczną zabierając głos wyraża jednocześnie zgodę na 

upublicznienie wizerunku i danych osobowych.  

 

W związku z wejściem w życie Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 

2016/679 z 27 kwietnia 2017 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku 

 z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz 

uchylenia dyrektywy 95/46/WE (Dz. Urz. UE.L.2016.119.1), tzw.  RODO, na podstawie art. 

13 ust. 1 i 2 informuję, iż zasady przetwarzania Państwa danych osobowych oraz 

przysługujących Państwu prawach z tym związanych zostały podane do wiadomości 

publicznej w formie klauzuli informacyjnej, która też jest wywieszona przed wejściem do sali 

konferencyjnej. 

 

Prosił wszystkich o wypowiedzi do mikrofonu. 

 

http://www.olecko.pl/
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Przewodniczący oddał głos Panu Tomaszowi Dziokanowi. 

 
Pan Tomasz Dziokan 

przedstawił Prezentację Serce na mapie – prezentacja w załączeniu do protokołu. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan  

21 radnych, w sesji uczestniczy 17 radnych, co stanowi wystarczające kworum do odbycia 

sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

W załączeniu do protokołu: lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, 

przewodniczących rad i zarządów osiedli. 

 

Odczytał porządek obrad: 

 

Porządek sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

4. Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych, wnioski i oświadczenia radnych. 

5. Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, radnych 

Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.   

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) podziału Sołectwa Kukowo, 

b) wyrażenia zgody na zbycie w formie darowizny nieruchomości położonych  

na terenie Gminy Olecko, 

c) wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego w Szkole Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi im. 

Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Judzikach, 

g) przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu, 

h) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie  

pn. „Budowa chodnika w miejscowości Imionkiˮ, 

i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata  

2018-2028, 

j) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok. 

7.  „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi lub wnioski do porządku obrad sesji. 
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Burmistrz  – Wacław Olszewski 

zgłosił wniosek do porządku obrad sesji – wprowadzenie w punkcie 6 ppkt k – projekt 

uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania. Poinformował,  

że najpóźniej na 35 dni przed dniem wyborów należy ustanowić odrębne obwody głosowania 

np. w zakładach leczniczych i domach pomocy społecznej jeżeli w dniu wyborów przebywać 

w nim będzie co najmniej 15 wyborców. W oleckim szpitalu jest 120 łóżek,  

a Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku-Kolonii 

są 93 łóżka. Wobec powyższego, tak jak na każde poprzednie wybory, zasadne jest ustalenie 

obwodów odrębnych.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

przypomniał, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy 

wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady. Poddał wniosek pod głosowanie. 

 

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 17, za przyjęciem wniosku głosowało                     

17 radnych.  

 

Rada przyjęła wniosek Burmistrza w sprawie zmiany porządku obrad sesji. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Informacja Burmistrza o działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Burmistrz  – Wacław Olszewski 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał następujące zarządzenia: 

 

 Nr ORN.0050.77.2018 z dnia 26 czerwca 2018 r. w sprawie powołania Komisji 

Przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

na zadanie pn.: „Modernizacja i rozwój sieci oświetlenia ulicznego w gminie Olecko 

na potrzeby podniesienia jej efektywności w formule Partnerstwa Publiczno 

Prywatnego” oraz określenie trybu pracy komisji, 

 

 Nr ORN.0050.78.2018 z dnia 28 czerwca 2018 r. w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji z mieszkańcami Sołectwa Kukowo, 

 

 Nr ORN.0050.79.2018 z dnia 29 czerwca 2018 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Olecko na 2018 rok, 

 

 Nr ORN.0050.80.2018 z dnia 3 lipca 2018 r. zmieniające zarządzenie w sprawie 

powołania stałej Komisji Przetargowej w Urzędzie Miejskim w Olecku  

do przygotowania i przeprowadzenia postępowań o udzielenie zamówień publicznych 

oraz określenie trybu pracy komisji, 

 

 Nr ORN.0050.81.2018 z dnia 3 lipca 2018 r. w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny 

lokalu mieszkalnego na rzecz jego najemcy, 

 

 Nr ORN.0050.82.2018 z dnia 6 lipca 2018 r. w sprawie nieodpłatnego nabycia 

nieruchomości gruntowej położonej na terenie Gminy Olecko, 

 

 Nr ORN.0050.83.2018 z dnia 6 lipca 2018 r. w sprawie Budżetu Obywatelskiego 

Gminy Olecko na 2019 rok, 
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 Nr ORN.0050.84.2018 z dnia 10 lipca 2018 r. w sprawie powołania Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 

 

 Nr ORN.0050.85.2018 z dnia 10 lipca 2018 r. w sprawie przygotowania ćwiczenia pk. 

"OLECKO 18", 

 

 Nr ORN.0050.86.2018 z dnia 13 lipca 2018 r. w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnych do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla nauczycieli 

ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego, 

 

 Nr ORN.0050.87.2018 z dnia 17 lipca 2018 r. w sprawie przeznaczenia do zbycia  

i ogłoszenia wykazu nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej na terenie 

Gminy Olecko, 

 

 Nr ORN.0050.88.2018 z dnia 17 lipca 2018 r. w sprawie powołania Zespołu ds. 

opracowania Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Olecku na lata 2019 – 2021, 

 

 Nr ORN.0050.89.2018 z dnia 17 lipca 2018 r. w sprawie określenia wzoru wniosku  

o przyznanie stypendium Burmistrza Olecka w ramach Lokalnego programu 

wspierania edukacji szczególnie uzdolnionych uczniów zamieszkałych na terenie 

Gminy Olecko, 

 

 Nr ORN.0050.90.2018 z dnia 23 lipca 2018 r. w sprawie umorzenia odsetek  

za zwłokę, 

 

 Nr ORN.0050.91.2018 z dnia 30 lipca 2018 r. w sprawie zmiany zarządzenia  

w sprawie powołania Zespołu do spraw monitoringu i ewaluacji ,,Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta i Gminy Olecko na lata 2016  

– 2025’’, 

 

 Nr ORN.0050.92.2018 z dnia 30 lipca 2018 r. w sprawie zmiany zarządzenia  

w sprawie powołania Zespołu Interdyscyplinarnego w Olecku, 

 

 Nr ORN.0050.93.2018 z dnia 30 lipca 2018 r. w sprawie zwołania zebrania 

wyborczego w Sołectwie Lenarty, 

 

 Nr ORN.0050.94.2018 z dnia 31 lipca 2018 r. w sprawie podania do publicznej 

wiadomości informacji o wykonaniu budżetu Gminy Olecko za II kwartał 2018 r., 

oraz o udzielonych umorzeniach niepodatkowych należności budżetowych, 

 

 Nr ORN.0050.95.2018 z dnia 31 lipca 2018 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Olecko na 2018 rok, 

 

 Nr ORN.0050.96.2018 z dnia 3 sierpnia 2018 r. w sprawie przeznaczenia do zbycia 

oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko, 

 

 Nr ORN.0050.97.2018 z dnia 17 sierpnia 2018 r. w sprawie podania do wiadomości 

publicznej wykazu tablic informacyjnych, przeznaczonych na bezpłatne umieszczanie 

urzędowych obwieszczeń wyborczych i plakatów komitetów wyborczych w wyborach 

do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic m.st. Warszawy oraz 

wyborach wójtów, burmistrzów i prezydentów miast zarządzonych na 21 października 

2018 r., 
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 Nr ORN.0050.98.2018 z dnia 17 sierpnia 2018 r. w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji projektu uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 

 

 Nr ORN.0050.99.2018 z dnia 20 sierpnia 2018 r. zmieniające zarządzenie  

Nr ORN.0050.83.2018 Burmistrza Olecka w sprawie Budżetu Obywatelskiego Gminy 

Olecko na 2019 rok, 

 

 Nr ORN.0050.100.2018 z dnia 22 sierpnia 2018 r. w sprawie ustalenia treści 

obwieszczenia dotyczącego podania do wiadomości publicznej informacji o okręgach 

wyborczych, ich granicach i numerach, liczbie radnych wybieranych w każdym 

okręgu wyborczym oraz o wyznaczonej siedzibie Miejskiej Komisji Wyborczej  

w Olecku w wyborach do Rady Miejskiej w Olecku zarządzonych na dzień  

21 października 2018 r., 

 

 Nr ORN.0050.101.2018 z dnia 22 sierpnia 2018 r. w sprawie przeznaczenia do zbycia 

oraz ogłoszenia wykazu nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko. 

 

 

 Ogłoszono przetargi ustne nieograniczone: 
 

 na sprzedaż nieruchomości gruntowej rolnej oznaczonej nr 43/2 o powierzchni  

2976 m
2
, położonej w obrębie Zatyki. Przetarg odbędzie się 28 sierpnia 2018 r., 

 

 na sprzedaż lokalu użytkowego nr 1-u o powierzchni użytkowej 46,60 m
2
 w budynku 

przy ul. Kościuszki 12 w Olecku. Przetarg odbędzie się w dniu 4 września 2018 r. 

 

 Zawarto umowy notarialne: 

 

 na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 9 w budynku przy ul. 1 Maja 17 w Olecku,  

na rzecz najemcy, 

 

 na sprzedaż nieruchomości  gruntowej o numerach geodezyjnych 90 i 466 o łącznej 

powierzchni 14551 m
2
 położonej w Olecku przy ul. Ełckiej, przeznaczonej pod 

zabudowę wielorodzinną z usługami i zabudowę garażową, 

 

 na nabycie w drodze darowizny na rzecz Gminy Olecko nieruchomości oznaczonej  

nr geod. 114/12 o powierzchni 185 m
2
 w Gąskach, przeznaczonej pod realizację 

zadania własnego - wewnętrznej drogi gminnej. 

 

 Z terenu naszej gminy wpłynęło dotychczas 271 wniosków o szacowanie szkód  

w uprawach spowodowanych suszą. Wnioski sukcesywnie przekazywane były  

do Wojewódzkiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Olecku. Powołana przez 

Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego Komisja do spraw szacowania na bieżąco 

dokonywała oględzin poszkodowanych upraw i sukcesywnie sporządza protokoły. 

Natomiast zgodnie z otrzymanym wczoraj pismem Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego przyjmowanie wniosków producentów rolnych o oszacowanie strat 

suszowych trwa do dzisiaj tj. 24 sierpnia 2018 r. Nieprawdziwa jest informacja 

podawana w mediach, że samorządy zwlekają, blokują protokoły, przynajmniej  

w przypadku Olecka, ponieważ gmina dała do dyspozycji samochód, pracownika  

i kierowcę, a protokoły sporządza Ośrodek Doradztwa Rolniczego. Wszystkie 

protokoły zostały już sporządzone. Dzisiaj trwa ich podpisywanie przez członków 

komisji szacującej szkody. W poniedziałek zostaną dostarczone Wojewodzie 

Warmińsko-Mazurskiemu. 
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 W dniu wczorajszym tj. 23 sierpnia br. weszła w życie Ustawa z dnia 15 czerwca  

2018  roku o zmianie ustawy – Prawo łowieckie oraz niektórych innych ustaw.  

W wyniku zmiany szacowania szkód w uprawach i płodach rolnych wyrządzonych 

przez dziki, łosie, jelenie, daniele i sarny oraz przy wykonywaniu polowania 

dokonywać będzie zespół składający się z: przedstawiciela wojewódzkiego ośrodka 

doradztwa rolniczego, przedstawiciela zarządcy albo dzierżawcy obwodu łowieckiego, 

właściciela albo posiadacza gruntów rolnych, na terenie których wystąpiła szkoda. 

Wniosek o ustalenie wysokości odszkodowania, właściciel albo posiadacz gruntów 

rolnych składa, tak jak było wcześniej, do dzierżawcy albo zarządcy obwodu 

łowieckiego. W wyniku zmian Sołtysi nie mają już obowiązku uczestniczenia  

w pracach związanych z szacowaniem szkód łowieckich. Przy czym do spraw 

wszczętych i niezakończonych przed dniem wejścia w życie zmienianej ustawy, 

stosuje się przepisy dotychczasowe. Dotychczas Gmina Olecko wszczęła  

26 postępowań, z których tylko jedno nie zostało zakończone. 

 

 Państwowa Wyższa Szkoła Zawodowa w Suwałkach poinformowała o utworzeniu 

nowego kierunku kształcenia – Produkcja i przetwórstwo surowców rolniczych  

i zaprasza chętnych mieszkańców naszej gminy do kształcenia na tym kierunku. 

Bliższe informacje przekazane zostały sołtysom w bieżących materiałach.  

 

 

 Zadania zakończone:  

 

 Zagospodarowanie terenu przy Placu Wolności. Zakres robót: nawierzchnia z kostki 

betonowej, przebudowa chodnika z kostki betonowej, remont schodów Pomniku 

Wdzięczności, licowanie płytkami granitowymi. 

 

 Montaż pamiątkowej ławki „Ławeczka Janusza Panasewicza”. 

 

 Przebudowa boisk i bieżni przy Szkole Podstawowej nr 3  w Olecku. 

 

 Przebudowa drogi w Zielonówku. 

 

 Modernizacja energetyczna budynków użyteczności publicznej w Olecku. 

 

 Rozbudowa terenu rekreacyjnego w Dobkach (FS). 

 

 Budowa siłowni terenowej w Możnych (FS). 

 

 Zadania w trakcie realizacji:  

 

 Przebudowa targowiska miejskiego w Olecku. 

 

 Budowa wielofunkcyjnego boiska przy SP2 w Olecku - projekt. 

 

 Budowa ulicy od ulicy 11-Listopada do ul. Produkcyjnej w Olecku - projekt. 

 

 Budowa ulicy Przemysłowej w Olecku - projekt. 

 

 Budowa drogi Lipkowo nr G141029N – projekt. 

 

 Przebudowa placu zabaw przy Placu Wolności  w Olecku. Wykonawca robót  

- SOBIBAR Bartosz Sobieraj. Wartość robót brutto 285.000,00 zł. Termin wykonania 

zamówienia – 15 października 2018 r. 
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 Przebudowa budynku mieszkalnego Rosochackie. Termin realizacji: Prace 

zakończono, wyznaczono termin odbioru 31 sierpnia 2018 r. 

 

 Ochrona bioróżnorodności fauny i flory występującej w dorzeczu rzeki Lega i zlewni 

jeziora Oleckie Wielkie. 

 

 Budowa ulic Dębowej, Grabowej i Kasztanowej w Olecku.  

 

 Zagospodarowanie terenu rekreacyjnego wraz z domkiem modułowym w Kijewie 

(FS). 

 

 Przebudowa i rozbudowa amfiteatru w Olecku. 

 

 Budowa świetlicy wiejskiej z boksem garażowym w Gąskach. 

 

 Budowa altany w Imionkach. 

 

 Rozbudowa świetlicy wiejskiej w Borawskich. Wykonawca robót budowlanych:  

ogłoszono przetarg na realizację zadania – otwarcie ofert 27 sierpnia 2018 r. 

 

 Budowa „Pomnika Niepodległości”. 

 

 Przebudowa drogi Świdry-Dzięgiele nr 141048N (FS). 

 

 Zagospodarowanie terenu przy ul. Kolejowej 20-28A. Termin realizacji – 30 

października 2018 r. 

 

 Otwarta Strefa Aktywności w Gordejkach. Ogłoszono drugi przetarg nieograniczony 

na realizację zadania.  

 

 Otwarta Strefa Aktywności w Zatykach. Ogłoszono drugi przetarg nieograniczony  

na realizację zadania.  

 

 Otwarta Strefa Aktywności przy ul. Batorego w Olecku. Ogłoszono drugi przetarg 

nieograniczony na realizację zadania.  

 

 W okresie międzysesyjnym zostały wydane decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji 

celu publicznego:  

 

 Polska Spółka Gazownictwa Sp. z o.o., Warszawa, budowa gazociągu niskiego 

ciśnienia i przyłączy gazu niskiego ciśnienia w Alei Zwycięstwa w Olecku 

realizowana jako przebudowa istniejącego gazociągu i istniejących przyłączy, obręb 

Olecko 2. 

 

 Polska Spółka Gazownictwa Sp. z o.o., Warszawa, budowa gazociągu niskiego 

ciśnienia i przyłączy gazu niskiego ciśnienia w ulicy Kolejowej (od dworca PKP)  

w Olecku realizowana jako przebudowa istniejącego gazociągu i istniejących 

przyłączy, obręb Olecko 2. 

 

 Polska Spółka Gazownictwa Sp. z o.o., Warszawa, budowa gazociągu niskiego 

ciśnienia i przyłączy gazu niskiego ciśnienia w ulicy Młynowej w Olecku realizowana 

jako przebudowa istniejącego gazociągu i istniejących przyłączy, obręb Olecko 2. 
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 Polska Spółka Gazownictwa Sp. z o.o., Warszawa, budowa gazociągu niskiego 

ciśnienia i przyłączy gazu niskiego ciśnienia w Alejach Lipowych w Olecku 

realizowana jako przebudowa istniejącego gazociągu i istniejących przyłączy, obręb 

Olecko 2. 

 

 PEC Siejnik Agnieszka Kulbacka, Suwałki, budowa ciepłociągu od kotłowni na 

Osiedlu Siejnik I do Osiedla Siejnik II. 

 

 Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o., Olecko - budowa sieci 

wodociągowej na trasie Skowronki - Lipkowo.  

 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin - budowa sieci elektroenergetycznej  nN-0,4kV  

–  na zapleczu ulicy Wiejskiej (zasilenie budowanego obiektu PCPR).  

 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin - budowie elektroenergetycznej linii kablowej nN-

0,4kV w ciągu ulic Zana, Kościuszki, Rzemieślniczej. 

 

 W trakcie rozpatrywania są następujące wnioski o ustalenie lokalizacji inwestycji    

celu publicznego: 

 

 PEC Siejnik Agnieszka Kulbacka, Suwałki, budowa urządzeń do przesyłania ciepła  

za pomocą gorącej wody wraz z urządzeniami towarzyszącymi służącymi do odbioru 

ciepła) na trasie Osiedle Siejnik - Osiedle Lesk - ul. Batorego – postępowanie 

zawieszone. 

 

 PGE Dystrybucja S.A., Lublin – budowa: sieci elektroenergetycznej  kablowej  SN-

15kV (3,8 km), złącz kablowych SN-15kV, stacji transformatorowej SN/nN – 

15/0,4kV, sieci elektroenergetycznej kablowej nN-0,4kV (0,3 km) w obrębie ewid. 

Gąski, gm. Olecko – postępowanie zawieszone. 

 

 PGE Dystrybucja S.A., Oddział Białystok, - budowa linii kablowej nN (0,338 km)  

w obrębie ewid. Gąski,  gm. Olecko. 

 

 P4 sp.z o.o., Warszawa - budowa stacji bazowej telefonii komórkowej operatora P4 

przy ulicy Zamostowej w m. Olecko, obręb ewid. Olecko 1, gm. Olecko. 

 

 Gmina Olecko - rozbudowa monitoringu miejskiego w Olecku, w częściach nie 

objętych mpzp, położonych w m. Olecko, obręb ewid. Olecko 2, gm. Olecko. 

 

 Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego – Kukowo 3 i Rosochackie 1 

(tereny planowanych kurników). Do 17 września można składać wnioski do 

miejscowych planów – Kukowo 3 i Rosochackie 1. Wnioski należy składać na piśmie; 

wniosek powinien zawierać nazwisko, imię, nazwę i adres wnioskodawcy, przedmiot 

wniosku oraz oznaczenie nieruchomości, której dotyczy. 

 

 

 W dniu 27 czerwca 2018 r. ogłoszono procedurę wyłonienia wykonawcy w ramach 

zadania  pn. Modernizacja i rozwój sieci oświetlenia ulicznego w gminie Olecko na 

potrzeby podniesienia jej efektywności w formule Partnerstwa Publiczno-Prywatnego. 

Złożonych zostało 6 ofert, z czego jedna została wykluczona z dalszego postępowania 

z powodu niespełnienia wymogów formalnych. Na dzień 3-4 września 2018 r. 

zaplanowana jest pierwsza runda dialogu konkurencyjnego. 
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 Ustawiono nowe wiaty przystankowe w m. Dąbrowskie Os., Szczecinki i Łęgowo.  

Do końca sierpnia staną nowe wiaty w m. Ślepie i Olecko-Kolonia. Łączna kwota 

zakupu, montażu wiat oraz przygotowania podłoża wyniesie 25 800 zł. 

 

 W dalszym ciągu rozliczane są wnioski składane o rozliczenie dotacji na 

dofinansowanie do wymiany pieców na proekologiczne.  

 

 Wymienione zostały okna w 6 lokalach gminnych. 

 

 Wykonano izolację ścian fundamentowych budynku przy ulicy Kolejowa 31. 

 

 Na zaproszenie do złożenia ofert na zadanie „Wymiana instalacji elektrycznej  

w budynku ul. Kolejowa 31 II piętro w Olecku” wpłynęły 2 oferty. Zamówienia 

udzielono firmie ELMAR Marcin Łapucki, Olecko . 

 

 Rozstrzygnięto postępowanie na wyłonienie wykonawcy wewnętrznej instalacji 

centralnego ogrzewania w lokalach budynku Plac Wolności 21 i 21A w Olecku”, 

którym został ZAKŁAD OGÓLNOBUDOWLANY Spółka z o.o., Warszawa. 

 

 Wybudowano nowy plac zabaw na Os. Lesk za kwotę 30 394 zł oraz w ramach 

funduszy sołeckich uzupełnione zostały istniejące place zabaw w miejscowościach: 

Giże Os., Lenarty, Szczecinki, Kijewo, Jaśki i siłownia zewnętrzna w miejscowości 

Dąbrowskie Os. za kwotę 40 554 zł. 

 

 Ogłoszony został konkurs MIESZKAJMY PIĘKNIEJ. W Konkursie wyodrębniono 

następujące kategorie: 1). Najpiękniejszy balkon, 2)  Najpiękniejszy ogródek,                          

3) Najpiękniejsza posesja indywidualna przy budynkach jednorodzinnych,                                              

4)  Najpiękniejsza posesja przy budynkach wielorodzinnych i innych obiektach.  

Do końca sierpnia 9-cio osobowa komisja dokona wyboru laureatów konkursu, 

natomiast wręczenie nagród nastąpi w miesiącu wrześniu. Przewidziane zostały 

nagrody w wysokości od 200 do 600 zł. 

 

 W ramach tzw. dzikich wysypiska uprzątnięto ponad 6 ton odpadów za kwotę  

8 387 zł. 

 

 

 W okresie sprawozdawczym podpisano umowy o dofinansowanie następujących 

projektów współfinansowanych ze środków zewnętrznych: 

 

 Umowa z dnia 29 czerwca 2018 r. o dofinansowanie projektu Zagospodarowanie 

plaży gminnej „Szyjka” w Olecku. Całkowita wartość projektu: 1 296 050,00 zł. 

Dofinansowanie: 979 37,99 zł. 

 

 Umowa z dnia 6 sierpnia 2018 r. o udzielenie finansowego wsparcia ze środków 

Funduszu Dopłat  (Bank Gospodarstwa Krajowego) projektu „Zmiana sposobu 

użytkowania wraz z adaptacją na cele mieszkalne poddasza w budynku mieszkalno – 

użytkowym w Babkach Oleckich”. Całkowita wartość projektu: 986 436,29 zł. 

Dofinansowanie: 283 972,02 zł. 

 

 Umowa z dnia 19 lipca 2018 r. o przyznanie pomocy na projekt pn. Centrum Historii 

Pogranicza w Borawskich (rozbudowa świetlicy wiejskiej w Borawskich, Gmina 

Olecko) ze środków Europejskiego Funduszu Rolnego w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. Całkowita wartość projektu: 181 458,38 zł. 

Dofinansowanie: 115 461,00 zł. 
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 Umowa z dnia 9 lipca 2018 r. na dofinansowanie przedsięwzięcia inwestycyjnego  

pn. Zwiększenie funkcjonalności świetlicy wiejskiej w Borawskich poprzez zakup 

urządzeń siłowni zewnętrznej ze środków Marszałka Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w ramach konkursu „Małe Granty Sołeckie Marszałka Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego w 2018 roku”. 

 

 Umowa z dnia 9 lipca 2018 r. udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

ze środków budżetu Województwa na 2018 w ramach „Małych Grantów Sołeckich 

Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego”. Całkowita wartość projektu: 

8 000,00 zł. Dofinansowanie: 8 000,00 zł. 

 

 W dniach 16-31 lipca 2018 r. prowadzony był otwarty nabór wniosków do budżetu 

Obywatelskiego Gminy Olecko na 2019 r. Do Urzędu Miejskiego w Olecku wpłynęło 

7 wniosków (z czego jeden został wycofany przez wnioskodawcę). Sześć wniosków 

poddano ocenie formalno-prawnej przeprowadzonej przez pracowników Urzędu 

Miejskiego, która zakończy się 24 sierpnia br. Głosowanie nad zgłoszonymi 

projektami, które spełniły wymogi formalno-prawne, rozpocznie się 4 września  

i potrwa do 18 września 2018 r. 

 

 

 W sierpniu producenci rolni mogą składać wnioski o zwrot podatku akcyzowego 

zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej.  

Do wniosku dołącza się faktury VAT na zakup oleju napędowego za okres od 1 lutego 

do 31 lipca 2018 r.  

 

 15-go września mija termin zapłaty trzeciej raty podatku rolnego, leśnego i od 

nieruchomości oraz drugiej raty podatku od środków transportowych.  
 

 

 Zgodnie z ustawą o finansach publicznych, przedstawił Radzie Miejskiej i Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy Olecko  

za I półrocze 2018 roku, informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej i przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz o przebiegu wykonania planu 

finansowego samorządowej instytucji kultury. Na roczne planowane dochody  

w wysokości 107.051.797 zł  wpłynęły środki w wysokości 52.117.360 zł, czyli  

w 48,7 %, z tego dochody bieżące zrealizowano w 52,7 % a dochody majątkowe  

11,5 %. Na planowane wydatki 113.410.642 zł wydano 50.456.659 zł, czyli 44,5 %. 

Wykonanie budżetu w I półroczu wskazuje na nadwyżkę w kwocie 1.660.700 zł. Stan 

zadłużenia gminy na 30 czerwca wynosi 23.187.800 zł, co stanowi 21,7 % 

planowanych dochodów. Informacja szczegółowa z wykonania budżetu znajduje się  

w biurze Rady Miejskiej i na stronach BIP Urzędu Miejskiego. 

 

 Do 15 września mieszkańcy gminy, kluby radnych, radni, komisje Rady Miejskiej, 

rady jednostek pomocniczych, organizacje pozarządowe i inne podmioty mogą 

składać wnioski do projektu uchwały budżetowej na 2019 rok. Wzór wniosku 

dostępny jest w Urzędzie Miejskim i na stronie internetowej Urzędu. 

 

 

 W dniach 19-20 lipca br. przeprowadzone zostały badania USG dzieci w wieku  

od 9 miesięcy do 6 lat w ramach programu „Nie nowotworom u dzieci”. 

 Przebadanych zostało 140 dzieci z gminy Olecko w tym 71 dziewczynek i 69 

chłopców. Wykonywanych zostało  348  badań USG w tym: jamy brzusznej – 140, 

jąder – 69, szyi -139. Zmiany i odstępstwa  od normy w badaniach: szyi (głównie 

tarczyca) – 14, jamy brzusznej – 11, jąder – 12. Udzielono porad lekarskich i zalecono 
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kontrole badań USG u 25 dzieci. Ponadto zalecono konsultacje specjalistyczne dla 26 

dzieci szczególnie endokrynologiczne, chirurgiczne i pediatryczne. W gminie Olecko  

zameldowanych jest około 1300 dzieci w wieku 9 miesięcy do 6 lat. Zgłoszonych 

dzieci do badań było 140. Z analizy sprawozdania z przeprowadzonych badań USG 

wynika, że takie akcje są niezwykle potrzebne, ponieważ we wczesnym wieku można 

zdiagnozować ewentualne nieprawidłowości lub odstępstwa od normy. Dlatego też 

będziemy powtarzać tego rodzaju akcje w następnych latach, nawet dwa razy w roku, 

aby objąć badaniem jak największą ilość dzieci. W budżecie na 2018 rok zostaną 

zaplanowane środki finansowe na tego rodzaju działania. 

 

 Do Ministerstwa Sprawiedliwości w Warszawie złożony został wniosek o powierzenie 

realizacji zadań jednostce zaliczanej do sektora finansów publicznych w ramach 

środków Funduszu Pomocy Pokrzywdzonym oraz Pomocy Postpenitencjarnej  

– Funduszu Sprawiedliwości. Otrzymana dotacja przeznaczona zostanie na zakup 

sprzętu do jednostek OSP w gminie Olecko: defibrylator – 1 szt., przenośny zestaw 

oświetleniowy – 3 szt., piła ratownicza do szyb klejonych – 5 szt., nóż do pasów 

bezpieczeństwa  - 4 szt., sprzęt do oznakowania terenu akcji  - 2 szt., torba ratownicza  

- 2 szt., parawan do osłony miejsca wypadku i zasłaniania ofiar wypadku  - 1 szt. 

Wartość całego projektu - 40 111, zł. 

 

 Od września br. do Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Olecku w partnerstwie  

z Fundacją Rozwoju Ziemi Oleckiej rozpoczyna realizację projektu 

współfinansowanego z EFS w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Warmińsko Mazurskiego na lata 2014 – 2020 pn. ,,Akcja 

Aktywizacja’’. Projekt ma na celu aktywizację społeczną i zawodowa osób 

wykluczonych społecznie – klientów ośrodka pomocy społecznej w Olecku  

pozostających bez zatrudniania. W ramach projektu zrealizowane zostaną m.in. 

szkolenia zawodowe: opiekun osób starszych, stylizacja paznokci, monter suchej 

zaprawy, operator wózka jezdniowego z napędem silnikowym oraz półroczne staże 

zawodowe. Okres realizacji projektu od 1 września 2018 r. do 30  kwietnia 2020 r. 

 

 

 Szef Krajowego Biura Wyborczego na podstawie ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. 

Kodeks wyborczy z dniem 18 lipca 2018 r. powołał urzędnika wyborczego w gminie 

Olecko na okres 6 lat Panią Annę Teresę Orczyc-Musiałek, która nie rozpoczęła 

jeszcze pracy w naszym urzędzie. Swoje obwiązki będzie wykonywać w pokoju nr 7 

na parterze tego budynku. 

 Rozporządzeniem z dnia 13 sierpnia 2018 r. Prezes Rady Ministrów zarządził wybory 

do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic m.st. Warszawy  

oraz wybory wójtów, burmistrzów i prezydentów miast. Wybory odbędą się w dniu  

21 października 2018 r. Przypomniał, że wszystkie informacje związane  

z wyborami są zamieszczane na bieżąco w Biuletynie Informacji Publicznej  

w zakładce Wybory samorządowe 2018. Na terenie miasta ustawiono tablice 

informacyjne przeznaczone na urzędowe ogłoszenia wyborcze i plakaty komitetów 

wyborczych. Prosił, by nie wywieszać na tablicach ani w ich obrębie żadnych 

plakatów, informacji, ulotek itp. nie związanych z wyborami samorządowymi. Jedna  

z tablic, znajdująca się przed Urzędem Miejskim w Olecku, Plac Wolności 3 

przeznaczona jest wyłącznie na potrzeby urzędowych komunikatów. Inne materiały  

z tablicy i jej obrębu będą usuwane. 

 W dniu dzisiejszym Sołtysom Sołectw przekazano obwieszczenie Burmistrza Olecka  

z dnia 22 sierpnia 2018 r. w sprawie podania do publicznej wiadomości informacji  

o okręgach wyborczych, ich granicach i numerach, liczbie radnych wybieranych  
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w każdym okręgu wyborczym oraz o wyznaczonej siedzibie Miejskiej Komisji 

Wyborczej w Olecku w wyborach do Rady Miejskiej w Olecku zarządzonych  

na dzień 21 października 2018 r. z prośbą o wywieszenie na tablicach ogłoszeń. 

 W dniu 16 sierpnia 2018 r. Komisji Statutowej przesłano drogą mailową projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko  

– wersja II z dnia 16 sierpnia 2018 r.  

 Od dzisiaj do 7 września trwają konsultacje projektu uchwały w sprawie obywatelskiej 

inicjatywy uchwałodawczej. Zarządzenie w tej sprawie wraz z zasadami konsultacji 

oraz projekt uchwały zamieszczono na gminnej stronie internetowej. 

 W dniu 20 sierpnia br. odbyły się wybory sołtysa w Sołectwie Lenarty. Sołtysem 

został Pan Algiment Rutkowski. Gratulował sołtysowi licząc na dobrą współpracę. 

Nowo wybranego sołtysa nagrodzono brawami. 

 W wyniku złożonego wniosku mieszkańców Lipkowa i Skowronek w sprawie 

podziału Sołectwa Kukowo oraz przeprowadzonych konsultacji, Radzie Miejskiej 

przedłożono projekt uchwały w sprawie podziału Sołectwa Kukowo, w wyniku 

którego powstaną dwa sołectwa: Kukowo obejmujące miejscowości Kukowo i Lesk 

oraz Lipkowo tworzące sołectwo wraz z miejscowością Skowronki. Projekt został 

ujęty w porządku obrad dzisiejszej sesji. Po podjęciu uchwały przez Radę i wejściu jej 

w życie podjęte będzie zarządzenie w sprawie zebrań wyborczych w sołectwach dla 

wyboru sołtysów i rad sołeckich. Na terenie Gminy Olecko funkcjonować będą  

33 sołectwa. 

 Przypomniał o dyżurach eksperta ZUS Najbliższy dyżur zaplanowany jest  

na 14 września 2018 r. w  godz. 10:00 - 14:00. 

 Nastąpiła zmiana na stanowisku Pełnomocnika Burmistrza ds. przeciwdziałania 

uzależnieniom. Od 1 lipca br. funkcję Pełnomocnika Burmistrza ds. przeciwdziałania 

uzależnieniom pełni pani Monika Dudycz-Stefanowska – kierownik Wydziału 

Dochodów i Egzekucji Urzędu Miejskiego w Olecku. 

 

 30 września br. upływa termin składania wniosków o realizację przedsięwzięć  

w ramach funduszu sołeckiego na 2019 rok. Prosił, aby zakresy zadań i szacunkowe 

koszty konsultować z pracownikami odpowiednich wydziałów merytorycznych. 

 

 W związku z Gminnymi Obchodami 100 rocznicy Odzyskania przez Polskę 

Niepodległości pod koniec lipca wydany został komiks pt.: „100 lat niepodległości. 

Ilustrowana kronika historii Polski”. Komiks  przekażemy nieodpłatnie do szkół  

i bibliotek.  

 

 Tablica pamiątkowa zamontowana została na ul. Sembrzyckiego 6 zawierająca  

informacjami o pobycie w Olecku pod tym adresem Zbigniewa Herberta z żoną oraz 

miejscu życia i pracy Feliksa Jordana-Lubierzyńskiego. 

 

 Na Placu Wolności w Olecku do września prezentowane są dwie plenerowe wystawy. 

Pierwsza wystawa pt.: „Olecczanie o wolności”. Druga wystawa to lato w mieście 

- kalendarz imprez kulturalnych, artystycznych i sportowych realizowanych w Olecku 

od lipca do września. 

 

 Trwają prace nad wykonaniem Pomnika Niepodległości w Olecku. Odsłonięcie tego 

pomnika planujemy 11 listopada 2018 r. podczas uroczystości związanych  

z obchodami Święta Niepodległości. 
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 Przemysław Szczotka z Katowic, autor kompozycji, która stała się hejnałem gminy 

Olecko odwiedził w połowie sierpnia nasze miasto i podczas spotkania w Urzędzie 

Miejskim w Olecku  przekazał  pamiątkowy egzemplarz tego utworu muzycznego- 

płytę CD oraz zapis nutowy kompozycji.  
 
 

 W dniach 29 sierpnia – 1 września br. w Olecku odbędą się XXXV Mistrzostwa 

Polski Geodetów w Tenisie Ziemnym o puchar Głównego Geodety Kraju. W ramach 

tej imprezy odbędzie się również Seminarium nieodpłatne z udziałem Głównego 

Geodety Kraju w dniu 31 sierpnia br. w sali konferencyjnej Hotelu Olecko. Tematem 

seminarium będzie m.in. inwentaryzacja stanu obecnego geodezji i kartografii i plany 

na przyszłość. 

 

 

 Trwają przygotowania do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2018/2019.  

Gminna inauguracja roku szkolnego odbędzie się 3 września 2018 r. o godz. 11:00  

w Szkole Podstawowej nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku. 

 

 W dniu 22 sierpnia br. 3 nauczycieli kontraktowych przystąpiło do egzaminu o awans 

zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. Wszyscy nauczyciele uzyskali 

pozytywny wynik egzaminu. 

 

 Został rozstrzygnięty przetarg na dowóz uczniów do szkół w roku szkolnym 2018/2019. 

Wpłynęły dwie oferty. Umowa została podpisana z Podlaską Komunikacją 

Samochodową NOVA Spółka Akcyjna, Białystok, która zaoferowała cenę za 1 km 

dowozu 4,37 zł. 

 

 Podsumowując sezon turystyczny z informacji uzyskanych z Centrum Informacji 

Turystycznej wynika, że w okresie lipiec-sierpień centrum odwiedziło ok. 1.000 

turystów z Polski oraz prawie 300 turystów zagranicznych, głównie z Niemiec, 

Ukrainy, Rosji, Anglii, Szwajcarii i Francji.  

 

 W okresie wakacji przy kąpielisku „Skocznia” wydzierżawiono miejsce do prowadzenia 

działalności: Szkoła i wypożyczalnia windsurfingu – "Pan Wiatr" Paweł Wołosewicz. 

 

 W okresie wakacji Regionalny Ośrodek Kultury w Olecku był organizatorem szeregu 

ogólnodostępnych imprez kulturalnych. Według rankingu internautów Radia 5 wśród 

miast na terenie Polski północno-wschodniej Olecko jest na 1 miejscu jeśli chodzi  

o liczbę, jakość, różnorodność koncertów. 

 

 23 września br. Burmistrz zapraszał wszystkich mieszkańców i ich gości na Święto 

Plonów 2018, które rozpoczyna się o godz. 10:00 mszą w kościele NPM Królowej 

Polski w Olecku. Po tym wyruszy barwny korowód dożynkowy, do którego zapraszamy 

państwa radnych, sołtysów, mieszkańców. O godz. 11:30 na głównym Placu Wolności  

nastąpi uroczyste otwarcie Święta Plonów, podzielimy się chlebem z tegorocznych 

plonów. Towarzyszyć nam będą występy artystyczne zespołów ludowych. Festynowi 

towarzyszyć będzie degustacja potraw (poczęstunek), zabawy dla dzieci, w tym park 

rozrywki, stoiska promocyjne firm i organizacji działających w obszarze rolnictwa, 

stoiska handlowe, w szczególności z wyrobami artystycznymi, spożywczymi. Występy 

artystyczne rozpoczną się od godz. 12:00. Gwiazdą wieczoru będzie Janusz Laskowski. 

Zachęcał wszystkich do aktywnego udziału. 

 

 W okresie od 23 czerwca do dnia dzisiejszego MOSiR zorganizował 25 imprez,  

w których udział wzięło ponad 3.000 osób. Z obiektów i terenów sportowo – 
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rekreacyjnych MOSiR korzystały grupy sportowe i inne stowarzyszenia z całej Polski 

oraz Litwy w różnych dyscyplinach sportowych. W sumie 65 klubów sportowych 

zorganizowało 83 turnusy (w tym 3 dla osób niepełnosprawnych). 

 

 Od 25 czerwca do 20 lipca MOSiR zorganizował 2 turnusy po 10 dni półkolonii dla 

dzieci i młodzieży pt. „Sportowe Lato”. Udział w nich wzięło 153 dzieci, z czego  

30 osób otrzymało dofinansowanie z Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. Półkolonie obfitowały w wiele atrakcji tj. wycieczki, zawody sportowe, 

konkursy. Nie zabrakło walorów edukacyjnych podczas wypoczynku - dużym 

zainteresowaniem cieszyły się zajęcia z robotyki, które po konstrukcji robotów 

kończyły się wyścigami. 

 

Następnie, Burmistrz poinformował, że Pani Elżbieta Rękawek – Kierownik Wydziału 

Edukacji, Kultury i Sportu odchodzi na emeryturę. Z tej okazji wspólnie z Przewodniczącym 

Rady Miejskiej chciałby złożyć najserdeczniejsze podziękowania. Odczytał treść 

podziękowań:  

 

„36 lat 11 miesięcy i 13 dni minęło od czasu kiedy podjęła Pani pierwszą pracę 

zawodową a przez ostatnich 15 lat 11 miesięcy i 18 dni pracowaliśmy wspólnie w Urzędzie 

Miejskim w Olecku. 

 

Serdecznie dziękuję Pani za poświęcenie i oddanie, lojalność oraz trud włożony  

w pracę na rzecz oleckiej oświaty. Mimo stresującej pracy, Pani była zawsze  uśmiechnięta  

i gotowa do pomocy. Szczególnie doceniam zaangażowanie jakie Pani wkładała   

w pozyskiwanie środków na potrzeby naszych placówek oświatowych. 

 

Wyrażam także nadzieję, że nie zapomni Pani o nas i podobnie jak my wszyscy, będzie 

dobrze wspominać spędzone tutaj chwile. Bardzo zależy mi na tym, by nasi emerytowani 

pracownicy dalej czuli więź z nami. Zawsze będzie Pani mile widzianym gościem.” 

 

Dodał, że przez te 16 lat osobiście bardzo dobrze mu się współpracowało z Panią Elżbietą. 

Cenił zawsze jej fachowość, wiedzę, inteligencję i dbałość o edukację. 

 

Wręczenie kwiatów, gromkie brawa. 

 

Pani Elżbieta Rękawek – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu 

podziękowała Panu Burmistrzowi oraz Przewodniczącemu Rady. Została zaskoczona, 

ponieważ przed nią jeszcze dwa dni pracy. Zazwyczaj mówi dużo, ale w takich sytuacjach 

odbiera jej głos. Dziękowała za wsparcie, za to, że nigdy się nie zawiodła na ludziach. 

Wspierało ją i wydział grono dyrektorów, kierowników, nigdy nie była sama. Myśli, że jej 

następczyni również będzie miała takie przyjazne środowisko. Dziękowała radnym, sołtysom 

oraz wszystkim innym osobom, które z nią współpracowały. Robi teraz analizę tego, co się jej 

udało przez te prawie 30 lat. Mówiła wczoraj na naradzie, że chyba nie spotkała się z osobą, 

która kiedykolwiek odmówiła jej pomocy. Za to wszystko bardzo serdecznie dziękuje. 

 

Gromkie brawa, wykonanie pamiątkowego zdjęcia z Burmistrzem i Przewodniczącym Rady. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że następczynią Pani Elżbiety Rękawek będzie Pani Małgorzata Delegacz. Życzył 

jej powodzenia w dalszej pracy. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

powiedział, że współpracował z Panią Kierownik przez 8 lat. Otrzymał od niej wsparcie już 

wiele lat temu, kiedy jeszcze jako listonosz przychodził do niej z pomysłami, zapałem 

sportowym. Współpracując, czasami ich zdania się różniły, czasami były takie same, ale 

zawsze rodziły się z tego dobre rzeczy. To wszystko pamięta i będzie pamiętać. 

 

Zapytał, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

odnośnie informacji Pana Burmistrza na temat modernizacji placu zabaw przy Placu 

Wolności powiedział, że wspólnie z mieszkańcami ul. Składowej i 11 Listopada również 

chcieliby stworzyć plac zabaw. Jeżeli na Placu Wolności urządzenia do zabawy będą 

wymieniane prosił, by przekazać te niepotrzebne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

w związku ze zmianą druku wniosku o stypendium Burmistrza prosił o przekazanie nowego 

druku stowarzyszeniom i szkołom. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

nawiązując do informacji Pana Burmistrza o wyborach samorządowych uważa, że warto 

promować wśród mieszkańców informację o naborze kandydatów do obwodowych komisji 

wyborczych ds. przeprowadzenia głosowania oraz ds. ustalenia wyników, prowadzonym 

przez komitety wyborcze. Obecnie są dwie komisje i potrzebna jest podwójna liczba osób. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły następujące sprawy: 

 

 5 lipca do wiadomości Rady wpłynęła odpowiedź Burmistrza na wniosek Mieszkańca 

Olecka w sprawie możliwości pozyskania gruntu przy budynku mieszkalnym. 

 

 5 lipca Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku poinformowała  

o zawartej umowie najmu części pomieszczeń w budynku położonym przy ul. Armii 

Krajowej 26 będącym w trwałym zarządzie jednostki. 

 

 19 lipca Radny Wojciech Leonarczyk w związku z informacją od mieszkańców 

Olecka o likwidacji połączeń komunikacji miejskiej wniósł o podjęcie przez Radę 

Miejską działań w celu wypracowania nowej koncepcji transportu miejskiego. 

Burmistrz w dniu 31 lipca odniósł się do złożonego wniosku przekazując jednocześnie 

odpowiedź na petycję złożoną w imieniu mieszkańców Olecka przez Radnych Rady 

Miejskiej Karola Sobczaka oraz Pawła Giełazisa w sprawie przywrócenia linii 

autobusu miejskiego. 

 

 20 lipca Burmistrz przekazał Radzie stanowisko odnośnie wniosku Prokuratora 

Rejonowego w Olecku w sprawie uchylenia § 17 Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków, stanowiącego załącznik do uchwały Nr XLII/318/06 Rady 

Miejskiej w Olecku z dnia 26 stycznia 2006 r. w zakresie w jakim obciąża osobę 

ubiegającą się o przyłączenie do sieci kosztem realizacji budowy przyłączy 

wodociągowego i kanalizacyjnego. Stanowisko Burmistrza w dniu 25 lipca przesłałem 
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do Prokuratury informując, że uchwalenie regulaminu nastąpi nie szybciej niż na sesji 

wrześniowej. Na dzisiejszej sesji w pkt 6 ppkt g procedowany będzie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

 

 1 sierpnia wpłynęło rozstrzygniecie nadzorcze Wojewody Warmińsko-Mazurskiego  

z dnia 30 lipca 2018 r. w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały  

Nr ORN.0007.52.2018 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 22 czerwca 2018 r. w sprawie 

ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

podstawowych, przedszkolu oraz innych formach wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Olecko w części: § 5 ust. 2 i ust. 4, § 8 ust. 2 w zakresie 

sformułowania „w szczególności”, § 10 ust. 4, § 11 ust. 5 i ust. 6, § 12, § 16 ust. 4,  

§ 17 ust. 2, § 21 ust. 2, § 25 ust. 4. 

 

 1 sierpnia wpłynęła skarga Wojewody Warmińsko – Mazurskiego na uchwałę  

Nr ORN.0007.31.2018 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 27 kwietnia 2018 r.  

w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym w prowadzonych przez Gminę 

Olecko: przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz  

w innych formach wychowania przedszkolnego. Wojewoda wnosi do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Olsztynie o stwierdzenie nieważności uchwały w części  

§ 2 ust. 2 w zakresie sformułowania „każdą rozpoczętą”. Pismem z dnia 21 sierpnia 

2018 r. Burmistrz przekazał do wiadomości Rady odpowiedź na skargę. 

 

 7 sierpnia wpłynął wniosek o udostępnienie informacji publicznej, czy w związku  

z uchwałą Rady Miasta Drohobycz o wywieszaniu na budynkach administracji miasta 

flag Organizacji Ukraińskich Nacjonalistów - banderowców Rada Miejska w Olecku 

podejmie działania polegające na zerwaniu współpracy partnerskiej między Oleckiem  

a Drohobyczem lub inne działania mające na celu wyrażenie sprzeciwu wobec 

upamiętnienia zbrodniarzy przez władze Drohobycza. Wniosek w tej sprawie wpłynął 

również do Pana Burmistrza, który swoje stanowisko przekazał Radzie  

do wiadomości. Podczas ostatnich posiedzeń Komisje Rady Miejskiej przyjęły, aby 

utrzymać współpracę z miastem Drohobycz. Podzielają również stanowisko Pana 

Burmistrza zawarte w piśmie z dnia 16 sierpnia 2018 r. będącym odpowiedzią na 

wniosek o udostępnienie informacji publicznej. Wobec powyższego po sesji 

przygotuję projekt odpowiedzi o tej treści i prześlę wszystkim radnym do 

zaakceptowania, a następnie przekażę wnioskodawcy. 

 

 8 sierpnia wpłynęło rozstrzygniecie nadzorcze Wojewody Warmińsko 

-Mazurskiego z dnia 3 sierpnia 2018 r. w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały 

Nr ORN.0007.51.2018 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 22 czerwca 2018 r. w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kukowo – tereny obsługi 

rolnej 2” w części: § 10 pkt 1 lit b-e, § 12 ust. 5 pkt 3, § 14 ust. 1 pkt 2 lit b, § 15 ust. 1 

pkt 1 lit c, § 16 ust. 1 pkt 2 lit b. 

 

 14 sierpnia Burmistrz zaprosił Radnych Rady Miejskiej na spotkanie  

z przedstawicielami Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Spotkanie 

odbyło się w dniu 21 sierpnia o godzinie 12:00 w sali konferencyjnej urzędu. 

Uczestniczyłem w tym spotkaniu. 

 

 16 sierpnia wpłynął wniosek Prezesa Stowarzyszenia „Przypisani Północy”  

o finansowe wsparcie przedsięwzięcia związanego z Jubileuszem 40-lecia Teatru AGT 

w Olecku. Wniosek w tej sprawie otrzymał również Pan Burmistrz. 
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 23 sierpnia do wiadomości Rady wpłynęła uchwała Nr 0102-307/18 Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 18 lipca 2018 r. w sprawie 

badania zgodności z prawem zarządzenia Nr ORN.0050.79.2018 Burmistrza Olecka  

z dnia 29 czerwca 2018 r. w sprawie zmian budżetu Gminy Olecko  

na 2018 rok. 

 

 23 sierpnia Burmistrz przedłożył Zarządzenie Nr ORN.0050.102.2018 z dnia  

22 sierpnia 2018 r. w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Olecko za I półrocze 2018 roku, informacji o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury.  

 

 Wziął udział w następujących wydarzeniach: 

 

- uroczystym odsłonięciu „Ławeczki Janusza Panasewicza”, 

- spotkaniu z mediami w sprawie komunikacji miejskiej w Olecku, 

- powiatowych uroczystościach Święta Policji, 

- Festynie Integracyjnym w Kukowie. 

 

 Interweniował w sprawach: 

 

- nabycia gruntu przez mieszkańca pod budynek gospodarczy, 

- placu zabaw na Osiedlu Lesk, 

- możliwości dofinansowania mieszkańcowi montażu paneli słonecznych, 

 

Ponadto odbył spotkanie z Panią Sekretarz oraz Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej  

na terenie Osiedla Lesk w sprawie przeniesienia lokalu wyborczego. Niestety lokal 

spółdzielni ani drugi wskazany lokal nie spełniają kryteriów. 

 

 W okresie międzysesyjnym odbyły się następujące posiedzenia komisji: 

 

o 3 lipca 2018 r. odbyło się posiedzenie Komisji Statutowej, 

o 21 sierpnia 2018 r. odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury, Promocji 

Gminy, Sportu i Rekreacji oraz Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki, 

o 22 sierpnia 2018 r. odbyło się posiedzenie Komisji Polityki Prorodzinnej, 

Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa.  

 

Wszystkie sprawy wniesione do biura Rady Miejskiej są udostępnione do wglądu                               

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Na podstawie art. 24 h ust. 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

(Dz. U. z 2018 r. poz. 994 ze zm.) poinformował, iż radni mają obowiązek złożenia w dwóch 

egzemplarzach oświadczenia o stanie majątkowym na dwa miesiące przed upływem kadencji, 

czyli 16 września 2018 r., według stanu na ten dzień. Ze względu na to, iż 16 września  

jest to niedziela, czyli dzień ustawowo wolny od pracy, oświadczenie należy złożyć  

14 lub 17 września 2018 r. Pisma w przedmiotowej sprawie wraz z informacją o wysokości 

pobranej diety radnego w miesiącach styczeń – wrzesień oraz drukami zostaną przesłane 

radnym na początku września. 

 

Radni nie zgłaszali pytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 4 – Interpelacje oraz odpowiedzi na interpelacje radnych, wnioski  

i oświadczenia radnych. 

 

Radny Jarosław Bagieński 

zgłosił następujące wnioski: 

 

 zgłosił wniosek, aby w latach przyszłych w celu uniknięcia niepotrzebnych emocji 

podczas obchodów rocznicy Powstania Warszawskiego, by urząd na czele z Panem 

Burmistrzem objął honorowy patronat i zajął się organizacją obchodów tej rocznicy, 

 

 w świetle zmiany ustawy o gospodarce odpadami i pojawiającą się informacją,  

że o 400% wzrośnie opłata za niesegregowane śmieci, zapytał w imieniu 

mieszkańców – szczególnie bloków, którzy nie mają możliwości segregacji lub tego 

nie robią od kiedy będą mieć taką możliwość i na jakich zasadach. 

 

Podziękował Panu Burmistrzowi w imieniu trenera i rodziców za wsparcie młodych 

piłkarzy ręcznych, którzy w ostatnim turnieju międzynarodowym odnieśli ogromny 

sukces – roczniki 2004 i 2006 zajęły I miejsce. 

 

Radny Karol Sobczak 

pogratulował Przewodniczącemu Rady – Wojciechowi Rejteradzie uhonorowania  

go wyróżnieniem „Pasjonat Sportowej Polski”. Jest to okazja, by przybliżyć mieszkańcom 

zasady przyznawania tego wyróżnienia. Prosił o następujące informacje: kto typuje 

kandydatów do wyróżnienia, czy typowano więcej niż jednego kandydata, jeśli tylko jednego 

to dlaczego, jakie są kryteria przyznawania tego wyróżnienia, czy wcześniej brano udział  

w tym programie czy po raz pierwszy. Regulamin przyznawania wyróżnień Pasjonat 

Sportowej Polski zawiera 13 punktów. Odczytał część pkt 12 Regulaminu:  

„Opłata regulaminowa wnoszona w drugim etapie po zakończeniu procesu weryfikacyjnego 

wynosi: 

- 2 850 zł netto – opłata podstawowa, 

- 2 300 zł netto – gminy, które są uczestnikami programu „Budujemy Sportową Polskę”, 

- 1 800 zł netto – w przypadku zgłoszenia kolejnego kandydata w tegorocznej edycji (…)”. 

Zapytał, czy gmina zapłaciła za wyróżnienie Pana Przewodniczącego i jaką kwotę. 

Zaprosił zainteresowanych do zapoznania się z całą treścią Regulaminu. 

 

Radna Anna Kaczor 

nie wie kto to zrobił, ale pogratulowała pomysłu i dziękowała za to, że w miejscach 

niestrzeżonych nad jeziorem są numery telefonów do ratowników. 

 

Zgłosiła następujące wnioski: 

 

 w trakcie remontu Wiewiórczej Ścieżki z jeziora wyjęto barkę. Mieszkańcy zrobili  

z niej kosz. Prosiła o jej np. pocięcie i usuniecie, 

 

 osoby, które remontują Wiewiórczą Ścieżkę wbijają pale umieszczając przy nich 

suche gałęzie, a przy okazji łamią krzaki i spychają je do jeziora. Prosiła, by zwrócić 

na to uwagę. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

zgłosił następujące interpelacje: 

 

 Obwodnica Olecka: jaki jest termin rozpoczęcia i zakończenia przebudowy 

skrzyżowania na Giżycko, 



 19 

 Droga Krajowa 65: w związku z tym, że radni nie mogli uczestniczyć w spotkaniu  

do końca ze względu na posiedzenia komisji zapytał, jakie są efekty spotkania  

z GDDKiA Olsztyn oraz w jakiej formie i w jakim terminie przeprowadzone zostaną 

dalsze konsultacje projektu przebudowy drogi krajowej 65 na odcinku Olecko-Kowale 

Oleckie i Olecko-Gąski, 

 

 jakie działania prowadzi samorząd w zakresie poprawy dostępności komunikacji 

publicznej dla mieszkańców miasta i gminy Olecko wewnątrz miasta i gminy oraz ze 

światem zewnętrznym, 

 

 czy samorząd rozpatrywał uruchomienie w szkołach i placówkach oświatowych  

na terenie miasta i gminy gabinetów pielęgniarskich i dentystycznych, 

 

 jakie skutki powoduje rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody dotyczące unieważnienia 

uchwały Rady Miejskiej w sprawie Kukowa, 

 

 jaki jest termin wykonania chodnika na Siejniku od przystanku PKS do tzw. Podkowy. 

 

Zgłosił następujące wnioski: 

 

 Wniosek do Policji o podjęcie działań poprawiających bezpieczeństwo na DK 65 

Olecko-Ełk: ciężarówki wykonujące niebezpieczne manewry - nadmierna prędkość, 

niebezpieczne wyprzedzanie, zbyt mała odległość od samochodów osobowych  

i pomiędzy sobą. 

 

 Wyłączenie ze sprzedaży terenu i nieruchomości PTTK do czasu wyczerpania innych 

niż sprzedaż możliwości zagospodarowania terenu na cele społeczne wynikających 

m.in. z dokumentu „Koncepcja zagospodarowania jeziora Oleckie Wielkie i nadbrzeży 

rzeki Lega w mieście”. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

 

 w lutym tego roku przedstawił propozycję nowego produktu turystycznego – miejsce 

pamięci i edukacji w parku miejskim. Otrzymał deklarację, że urząd podejmie próbę 

uwzględnienia przedstawionych rozwiązań. Zapytał, na jakim etapie są te prace, 

 

 na mocy zarządzenia Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z 21 października 2013 r. 

w sprawie przeprowadzania treningu Wojewódzkiego Systemu Wykrywania Skażeń  

i Alarmowania w każdym roku 1 sierpnia o godzinie 17:00 oraz 1 września o godzinie 

12:00 wyją syreny alarmowe. Zapytał, w jakich punktach gminy przeprowadzane były 

te ćwiczenia, 

 

 wnioskował do Przewodniczącego Rady oraz do Burmistrza o wypracowanie działań 

dotyczących koncepcji transportu publicznego. Rada Miejska się tym tematem nie 

zajęła. Ponowił wniosek, 

 

 ponowił wniosek o naprawę lub wymianę urządzenia – może na elektroniczne  

do pomiaru wysokości pojazdów przy wiadukcie w kierunku Ełku. Urządzenie to jest 

niesprawne. 

 

Podziękował Panu Burmistrzowi za realizację jego wniosku zgłoszonego na początku roku 

dotyczącego przystrojenia skwerów w rośliny o barwach narodowych. Olecko jest piękne  

- biało-czerwone. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odniósł się do wniosku Radnego Karola Sobczaka, iż wybiórczo, na potrzeby opinii 

publicznej, przedstawił punkt Regulaminu przyznawania wyróżnień Pasjonat Sportowej 

Polski. Powinien przedstawić cały Regulamin. 

 

Radny Karol Sobczak 

odpowiedział, że zgłaszając wniosek zaprosił zainteresowane osoby do zapoznania się z tym 

dokumentem. Odczytał część pkt 6 Regulaminu:  

„Kandydatów do wyróżnienia nominują:  

- przedstawiciele władz administracyjnych miast, gmin, powiatów, ośrodków sportu  

i rekreacji oraz klubów sportowych i inne instytucje związane ze środowiskiem sportowym. 

Nominacja musi zawierać uzasadnienie ponadprzeciętnej aktywności kandydata, informacje 

dotyczące jego działalności, jak również ocenę jego pracy przez nominującego (…)”. 

Między innymi dlatego zadał pytania i poprosił o wyjaśnienie zasad wszystkim mieszkańcom. 

Z jego strony nie ma żadnej agresji ani złości. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

odniósł się do następujących spraw: 

 

 nie jest znany termin przebudowy skrzyżowania na obwodnicy. GDDKiA w Olsztynie 

opracowała projekt techniczny. Ogłaszała już trzy przetargi na przebudowę tego 

skrzyżowania. Żadna firma nie zgłosiła się, aby zrealizować tę inwestycję. Będzie 

następny przetarg ogłaszany,  

 

 dokończenie cyklu związanego z przebudową DK 65 jeśli chodzi o projekt budowlany 

itd. nastąpi w połowie przyszłego roku. Ogłoszony zostanie przetarg na przebudowę  

z planowanym terminem realizacji w roku 2021. Przebudowa odcinka z Kowali 

Oleckich do Ełku kształtuje się w granicach 360 mln zł. Nie będzie ona obejmować 

naszej obwodnicy oprócz zjazdu oraz odcinka w Gąskach, gdyż został wcześniej 

wyremontowany. W tej chwili rozpoczyna się opracowywanie koncepcji budowy 

obwodnicy Gąsek, której następstwem będzie projekt budowlany – omówił jej 

planowany przebieg. Będzie bezpieczniej, zniwelowane zostaną zakręty. W części 

naszej gminy będą robione zatoki i chodniki. Chodnik jest zaplanowany  

w miejscowości od obwodnicy do Sedrank do posesji pana S. oraz w Sedrankach  

na wysokości posesji państwa D. Część chodnika zostanie wykonana w miejscowości 

Ślepie. Na spotkaniu apelowano o to, aby zrobić ścieżki rowerowe albo przynajmniej 

chodnik możliwością jazdy rowerem do  miejscowości Golubki, a dalej do Stożnego  

i Kowali Oleckich oraz z Olecka przez Gąski do Ełku. Pan Dyrektor GDDKiA 

powiedział, że postara się to przeforsować wyjaśniając jednocześnie, że gminy 

powinny te tereny przejąć do utrzymania. Odpowiedział mu, że w tej kwestii nie 

będzie problemu. Spotka się z władzami gmin Ełk i Kowale Oleckie, aby również 

takie deklaracje złożyły. Ustalił z Panem Dyrektorem, że wskaże odcinki, na których 

nam najbardziej zależy. Ponadto, wyburzenie koszarówki umożliwi wykonanie 

bezpiecznego i widocznego skrzyżowania oraz bezpiecznego dojścia do przystanku 

autobusowego. W kierowanym piśmie do GDDKiA zwrócimy również uwagę na 

potrzebę remontu pierwszego zjazdu do Olecka jadąc z Ełku – wykonania prawego 

pasu ruchu oraz na potrzebę remontu wyjazdu w kierunku Suwałk. Następne 

konsultacje odbędą się prawdopodobnie w listopadzie lub grudniu br. 

 

 komunikacja publiczna to niesamowity problem. Tak jak informował wcześniej, Pan 

L. zerwał umowę w ciągu jednego dnia. Wcześniej nie informował nikogo o swoich 

zamiarach. Podczas spotkania stwierdził jednoznacznie, że nie kalkuluje mu się to i po 

prostu rezygnuje. Wystąpił do wszystkich przewoźników, którzy działają na naszym 

terenie i na razie nie ma żadnego odzewu.  Osobiście rozmawiał z właścicielami 
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trzech firm i praktycznie nie ma zainteresowania. Właściciel jednej firmy przemyśli to 

i 1 września da odpowiedź, czy jest zainteresowany i na jakich warunkach. Problem 

komunikacji trzeba rozwiązać kompleksowo. W przyszłości należy powiązać go np.  

z dowozem uczniów, aby był w pełni wykorzystany albo zawrzeć umowy  

z przedsiębiorstwami zewnętrznymi, co byłoby najlepsze lub jeżeli nie będzie takiej 

możliwości starać się o środki unijne i stworzyć transport ekologiczny. Największy 

problem istnieje na Os. Siejnik. Tam najwięcej osób korzysta z komunikacji miejskiej. 

Prosił, by zaczekać do 1 września, może ktoś się zgłosi, a jeżeli ktoś z Państwa 

posiada wiedzę, że jakaś firma chciałaby świadczyć te usługi to zaprasza na rozmowę, 

 chodnik na tzw. „Podkowę” to zadanie Powiatu. Rozmawiał z wykonawcą, który 

prawdopodobnie w przyszłym tygodniu rozpocznie realizację tego zadania. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Uwagi i wnioski Sołtysów, Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli, 

radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób 

zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy są uwagi do projektów uchwał. 

 

Uwag do projektów uchwał nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Przerwa 10 minut. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

przypomniał, że sesja jest nagrywana. Nie jest to przekaz on-line. Nagrania z sesji będą 

udostępniane na gminnej stronie internetowej - www.olecko.pl oraz na urzędowym 

facebooku. Utrwalony i udostępniony w Internecie będzie wizerunek i głos osób znajdujących 

się na sali konferencyjnej podczas obrad Rady Miejskiej w Olecku. Prosił radnych, aby 

podczas wystąpień nie używali imion i nazwisk osób nieobecnych na sesji. Osoba fizyczna 

niebędąca osobą publiczną zabierając głos wyraża jednocześnie zgodę na upublicznienie 

wizerunku i danych osobowych. Prosił ponownie wszystkich o wypowiedzi do mikrofonu. 

 

 

Do punktu 6 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) podziału Sołectwa Kukowo; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że obecnie w skład Sołectwa Kukowo wchodzą cztery miejscowości: Kukowo, 

Lesk, Lipkowo i Skowronki. Mieszkańcy miejscowości Lipkowo i Skowronki złożyli 

wniosek o utworzenie odrębnego sołectwa. Wobec tego, w wyniku podziału powstaną dwa 

sołectwa: Lipkowo obejmujące miejscowości Lipkowo i Skowronki oraz sołectwo Kukowo, 

w skład którego wejdzie miejscowość Lesk. Po podjęciu uchwały oraz wejściu jej w życie 

zostaną ogłoszone terminy wyborów sołtysów i rad sołeckich w sołectwach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

http://www.olecko.pl/
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał projekt uchwały w sprawie podziału Sołectwa Kukowo. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało                     

16 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie podziału Sołectwa Kukowo. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.59.2018 

w załączeniu 

 

 

b) wyrażenia zgody na zbycie w formie darowizny nieruchomości położonych  

na terenie Gminy Olecko; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że projekt uchwały dotyczy nieodpłatnego przekazania działek Zarządowi 

Dróg Wojewódzkich, które są integralną częścią pasa drogowego drogi wojewódzkiej. 

Działki te są położone między drogą wojewódzką a nieruchomościami przy ul. Kościuszki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja przy 4 głosach za i 3 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w formie darowizny 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało                     

16 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w formie 

darowizny nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.60.2018 

w załączeniu 

 

 

c) wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że chodzi o dalsze dzierżawienie działek przeznaczonych na cele rolne.  

Do 3 lat organ wykonawczy może zawierać umowy. W przypadku umów powyżej 3 lat z tym 

samym dzierżawcą wymagana jest zgoda Rady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja przy 4 głosach za i 3 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowych. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Pytań ani uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało                     

15 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
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Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowych. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.61.2018 

w załączeniu 

 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich; 

 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego w Szkole Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi im. 

Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach; 

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Judzikach; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w tych szkołach funkcjonują zespoły wychowania przedszkolnego.  

W związku z tym, że są realizowane zajęcia pozalekcyjne ze środków unijnych w statutach 

tych jednostek nie ma zapisów, że dzieci mogą korzystać z tych zajęć. Wprowadzono 

autopoprawki w projektach dotyczące nazewnictwa szkół. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady (Babki Oleckie). 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu 

Wychowania Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało                     

16 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu 

Wychowania Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Babkach Oleckich. 
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U c h w a ł a   Nr ORN.0007.62.2018 

w załączeniu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady (Gąski). 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu 

Wychowania Przedszkolnego w Szkole Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi im. 

Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało                     

16 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu 

Wychowania Przedszkolnego w Szkole Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi im. 

Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gąskach. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.63.2018 

w załączeniu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady (Judziki). 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu 

Wychowania Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Judzikach. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało                     

16 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu 

Wychowania Przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Judzikach. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.64.2018 

w załączeniu 

 

g) przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że Rada Miejska przed przyjęciem regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków najpierw musi podjąć uchwałę w sprawie przyjęcia projektu 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków i przekazać go do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu. Wody Polskie mają miesiąc na zaopiniowanie projektu. Po 

zaopiniowaniu projektu Rada Miejska podejmuje uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja przy 4 głosach za i 2 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu.  

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 
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Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało                     

15 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.65.2018 

w załączeniu 

 

 

h) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie  

pn. „Budowa chodnika w miejscowości Imionkiˮ; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że Starostwo Powiatowe w Olecku zwróciło się do gminy  

o współfinansowanie budowy chodnika w miejscowości Imionki w 50%. Zadanie jest 

praktycznie zrealizowane. Chodzi o możliwość zwrócenia kosztów wzniesienia tego 

chodnika. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu  

na zadanie pn. „Budowa chodnika w miejscowości Imionkiˮ. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało                     

16 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na zadanie pn. „Budowa chodnika w miejscowości Imionkiˮ. 
 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.66.2018 

w załączeniu 
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i) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2018-2028; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że w obecnie obowiązującej uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej dokonuje się następujących zmian: 

 w 2018 roku zwiększa się dochody i wydatki ogółem o 4.702.949,86 zł, 

 w załączniku Nr 2 „Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2018-2022”  

 wprowadza się do realizacji przedsięwzięcia stanowiące projekty realizowane 

w szkołach, 

 przedsięwzięcie „Zagospodarowanie plaży gminnej Szyjka” przenosi się  

do projektów związanych z programami realizowanymi ze środków UE, 

 na przedsięwzięciu „Budowa świetlicy wiejskiej z boksem garażowym  

w Gąskach” zwiększa się nakłady finansowe, 

 wprowadza się do realizacji przedsięwzięcie „Modernizacja budynku 

mieszkalno-użytkowego w Babkach Oleckich”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2018-2028. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało                     

16 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2018-2028. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.67.2018 

w załączeniu 

 

 

j) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok; 
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Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że dochody ogółem zwiększa się o 4.019.402,04 zł. O tę samą kwotę zwiększa 

się wydatki. Szczegóły były omawiane na wszystkich komisjach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało                     

16 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.68.2018 

w załączeniu 

 

 

k) utworzenia odrębnych obwodów głosowania; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że projekt uchwały dotyczy utworzenia odrębnych obwodów głosowania. 

Autopoprawką skrócono tytuł projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

prosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Kazimierz 

Edward Toczyłowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Członek Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Henryk Markowski 

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Leszek 

Stanisław Olszewski  

poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada 

odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania. 

 

Zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Uwag nie zgłaszano.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt w/w uchwały pod głosowanie. 

  

Na ogólny stan 21 radnych, obecnych na sali 16, za przyjęciem uchwały głosowało                     

16 radnych. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania. 

 

U c h w a ł a   Nr ORN.0007.69.2018 

w załączeniu 

 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

 

Do punktu 7 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”.  

 

Sołtys Sołectwa Zatyki – Remigiusz Arciszewski 

poruszył następujące sprawy: 

 

 poinformował o udaremnionej w ostatnim czasie próbie kradzieży lamp solarnych 

zakupionych w ramach funduszu sołeckiego. Prosił o oznakowanie tych lamp. W razie 

kradzieży łatwiej będzie je odnaleźć, 

 

 ponowił wniosek o naprawę dróg od Wólki Kijewskiej do Nor i od Zatyk do Nor, 

 

 ponowił wniosek, aby umożliwić upamiętnienie przez mieszkańców sołectwa  

100-lecia odzyskania przez Polskę niepodległości posadzeniem 100 drzew na odcinku 

zaoranej drogi. Prosił o dofinansowanie tego pomysłu. 

 

Radny Maciej Juchniewicz 

na podstawie Regulaminu Rady Miejskiej w Olecku przekazał do protokołu sesji imienną 

kartę głosowań Klubu Radnych OKO. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

doprecyzował swoją wypowiedź z punktu wniosków. Podtrzymuje wniosek, żeby Rada 

podjęła działania w celu wypracowania koncepcji transportu miejskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada  

żałował, że Pan Radny nie uczestniczył w spotkaniu z mediami.  

Na spotkaniu Pan Burmistrz przedstawił swoje pomysły. Prosił, aby zapoznał się z tymi 

pomysłami. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

odpowiedział, że nie mógł uczestniczyć w spotkaniu, a też chciałby mieć możliwość 

przedstawienia swoich pomysłów. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada  

prosił, aby Pan Radny zgłosił swoje pomysły na piśmie w biurze Rady. 

 

Radny Kazimierz Edward Toczyłowski 

podziękował Panu Burmistrzowi za przekazanie środków na remont pomieszczenia PKZP  

w Szkole Podstawowej Nr 2 w Olecku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Wojciech Rejterada  

stwierdził, iż porządek sesji został wyczerpany. Przypomniał, że następna sesja jest 

planowana na dzień 28 września 2018 r. Po sesji zostanie wykonane pamiątkowe zdjęcie 

Radnych Rady Miejskiej obecnej kadencji. Zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Olecku.  

 

 
 

           Protokołowała        Przewodniczący Rady Miejskiej 

      Karolina Kuskowska               Wojciech Rejterada 


